
 

ACTA NÚM. 08/2021
Expt. PLN/2021/08.

 
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL DIA 8 DE JULIOL DE 2021.

Data: 8 de juliol de 2021. 
Horari: Inici a les 20:00 h i acabament a les 22:30 h. 
Lloc: Sala de sessions.
 
A les 20:00  hores del  dia  vuit  de  juliol  de dos mil  vint-i-u,  es reuneix  a la  Sala de Sessions de  la  Casa 
Consistorial  el  Ple  de la  Corporació Municipal  de la  Vila  d’Alcarràs constituïda excepcionalment  a  la  Sala 
d’actes  del  Centre  Cultural  Municipal,  presidida  pel  Sr.  Alcalde-President  Sr.  Jordi  Janés  Girós,  amb 
l’assistència dels regidors que es relacionen seguidament,  i  la del  Secretari  Sr.  Pere Biedma Agüera,  que 
certifica. 

ASSISTENTS: 
 

Alcalde-President:
Sr. Jordi Janés Girós (JXCAT).

Regidor-Tinent d’Alcalde:
Sr. Manel Ezquerra i Tomàs (SA).

Secretari
Sr. Pere Biedma i Agüera.

Regidors/es:

Sra. Ester Ibars Vitores (JXCAT)
Sr. Gerard Companys Pujol (JXCAT)
Sr. Agustí Camarasa Pelegrí (JXCAT)
Sr. Josep Sicart Arbonès (SA)
Sr. Santi Pelegrí Cortijo (ERC).
Sra. Marta Morreres Gòdia (ERC).
Sr. Jordi Castany Camí (ERC).
Sr. Santi Ribes Dolcet (ERC).
Sra. Laia Sisó Sanjuan (ERC)
Sra. Gemma Escar Paris (PSC).

Grups polítics municipals:

Esquerra Republicana de Catalunya (ERC).
Junts per Alcarràs (JXCAT)..
Agrupació Electoral Sempre Alcarràs (SA).
Partit dels Socialistes de Catalunya (PSC)

 
 
ABSÈNCIES: 
 
 
Es donen les absències excusades següents:  

-Del regidor Sr. Gerard Companys Pujol (JXCAT), fins al 3 r. punt de l’ordre del dia.
-De la regidora: Sra. Dolors Gòdia i Serra (SA) durant tota la sessió.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 
L’article 85 del Reglament d’Organització i Funcionament dels Ens Locals possibilita que, en supòsits de força 
major i per Decret de l’Alcaldia prèviament notificat, es pugui celebrar les sessions plenàries en llocs oficials 
diferents de la sala de sessions de la Casa Consistorial.  Per acord del Ple s’habilità la sala del Centre Cultural  
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Municipal “lo Casino” com a Sala d’Actes de la Casa Consistorial per tal de celebrar sessions que precisessin 
preservar la seguretat  dels assistents.   Als efectes de preservar el  distanciament requerit  per la normativa 
reguladora de l’estat d’alarma decretat per l’Estat i d’emergència decretat per la Generalitat de Catalunya i per 
l’Ajuntament en relació amb la pandèmia.

D’acord amb l’art. 46.3 de la Llei de Bases de Règim Local, modificada pel Real Decret 11/2020, del 31 de març 
i en virtut de l’establert en la Disposició Addicional Tercera del Decret Llei 7/2020, de 17 de març, de mesures 
urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport 
públic i en matèria tributària i econòmica,  i la Resolució PDA/739/2020, de 15 de març, per la que es dona 
publicitat a la Instrucció 3/20.20, sobre mesures preventives de protecció i organitzatives d’aplicació al servei de 
l’Administració de la Generalitat de Catalunya amb motiu del coronavirus SARS-cov-2. La sessió es realitzarà usant 
la emissió habitual de televisió en directe des de la seu electrònica municipal. 

A tal efecte es celebra a la seu del Centre Cultural Municipal la sessió ordinària del Ple municipal, que s’avança 
al que correspondria al mes d’agost per ser l’acostumat més inhàbil i vocacional. Prèvia convocatòria i publicitat 
efectuada amb l’antelació i forma reglamentària, amb quòrum d’assistència suficient. 

Seguidament es procedeix a conèixer els assumptes inclosos a l’ordre del dia següent

ORDRE DEL DIA:

A) PART RESOLUTIVA.

1.- Expedient PLN/2021/04/05/06. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR.

Donat per llegit l’esborrany de l’acta del Ple corresponent a la sessió: Expedient PLN/2021/07. Sessió ordinària 
del dia 30 de juny de 2021.

Es proposa per l’Alcaldia la seva aprovació, preguntant l’Alcalde als membres de la Corporació si tenen alguna 
observació a formular.

Oberta deliberació, d’acord amb l’establert a l’art. 109.1.g) del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, es fan constar 
que donen les intervencions de l’extracte següent:

Posada a votació les actes amb les esmenes proposades, amb l’assistència de 11 dels tretze regidors que formen 
el nombre legal del Ple, resta aprovada per unanimitat.

2.-  Expedient  990/2021.  RECONEIXEMENT DE COMPATIBILITAT PER ACTIVITAT PERCOMPTE PROPI 
PERSONAL LABORAL MUNICIPAL. 

Atès el dictamen favorable de la comissió de governació del dia 7 de juliol de 2021.

L’Alcalde-President en virtut dels 

ANTECEDENTS:

1.- Que el Sr. A.C.D., presta serveis en aquest Ajuntament, en la seva condició de personal laboral temporal 
des del  dia  15 de  juliol  de 2019,  sent  les  característiques del  seu lloc  de  treball  les  següents:  Categoria 
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Conserge. 

2.-  Que  pretén  exercir  una  activitat  privada  per  compte  aliè  consistent  a  en  el  tractament  d’aigües  i  
manteniment de piscines,  que amb la mateixa no s'impedeix o menyscaba l'estricte compliment dels seus 
deures, i no es compromet la seva imparcialitat i la independència. 

3.- Que l'activitat privada que pretén exercir requereix la presència efectiva de l'interessat durant el següent 
horari:  10  hores  setmanals  fora  de  la  jornada  habitual  (flexible);  i  la  jornada  ordinària  de  treball  en 
l'Administració Pública és la següent: 37,5 hores setmanals de dilluns a divendres, en horari intensiu a l’estiu, 
per la qual cosa no es veu modificada la seva jornada de treball i l'horari de l'interessat.

4.- Vist l’informe favorable del responsable del servei, del departament de Recursos Humans i de Secretaria

De conformitat amb els articles 14 de la Llei 53/1984, de 26 de desembre, i 50.9 del Reglament d'Organització i 
Funcionament, i amb l'article 22.2 de la Llei 21/1987, de 26 de novembre, el Ple, a proposta de la Comissió 
informativa de Governació. 

Per la qual cosa es proposa l’adopció del següent

ACORD:

PRIMER. Reconèixer la compatibilitat amb l'exercici de l'activitat privada al Sr. A.C.D., que presta serveis en 
aquest Ajuntament en la seva condició de personal laboral temporal des del dia 15 de juliol de 2019, sent les 
característiques del seu lloc de treball les següents: Categoria Conserge. Per entendre que es compleixen els 
requisits  requerits  per  la  Llei  21/1987,  26  de  novembre,  d'Incompatibilitat  del  Personal  al  Servei  de  la 
Generalitat.  Als  efectes  de  l'activitat  privada  per  compte  aliè  consistent  a  en  el  tractament  d’aigües  i 
manteniment de piscines,  que amb la mateixa no s'impedeix o menyscaba l'estricte compliment dels seus 
deures, i no es compromet la seva imparcialitat i la independència.

SEGON. Inscriure l'Acord del Ple pel qual es reconeix aquesta compatibilitat per exercir activitats privades en el 
corresponent Registre de personal.

TERCER. Notificar l'Acord adoptat a l'interessat als efectes oportuns».

Oberta deliberació, d’acord amb l’establert a l’art. 109.1.g) del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, es fan constar 
que donen les intervencions de l’extracte següent: Tots els grups municipals manifesten conformitat.

Posada a votació les actes amb les esmenes proposades, amb l’assistència de 11 dels tretze regidors que formen 
el nombre legal del Ple, resta aprovada per unanimitat.

3.- Expedient. Núm. 1221/2021.    APROVACIÓ DE PROPOSTA DE DETERMINACIÓ DE FESTES LOCALS   
PER A 2022. 
 

Atès el dictamen favorable de la comissió de governació del dia 7 de juliol de 2021, es dona lectura a l’extracte 
de la proposta següent:

L’Alcalde-President en virtut dels següents

ANTECEDENTS:

Atès que el Departament d’Afers Socials sol·licita acord del Ple de l’Ajuntament per tal que, en virtut del que 
estableix l’art. 46 del R.D. 2001/1983, es determinin els dos dies de festes locals per a l’any 2022. En virtut de I' 
acord del Ple del dia 29 de juny de 2005 en el que es van establir els criteris per a assenyalar els dies de festes 
locals.
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Per la qual cosa es proposa l’adopció del següent

 

ACORD

 

Primer.- Establir els dies de festa local per a I' any  2022 següents: 

-El dijous, 20 de gener de 2022.
-El divendres, 26 d'agost de 2022.

Segon.-  Comunicar  la  resolució  al  Departament  d’Afers  Socials,  així  com  les  entitats  educatives  i 
representatives  del  comerç  local,  disposant  així  mateix  publicar  l’acord  al  Tauler  d’anuncis  de  la  seu 
electrònica.

Oberta deliberació, d’acord amb l’establert a l’art. 109.1.g) del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, es fan constar 
que donen les intervencions de l’extracte següent: Tots els grups municipals manifesten conformitat.

Posada a votació les actes amb les esmenes proposades, amb l’assistència de 12 dels tretze regidors que formen 
el nombre legal del Ple, resta aprovada per unanimitat.

4.-   Expedient 1541/2020. APROVACIÓ DEFINITIVA DEL PRESSUPOST, BASES D'EXECUCIÓ, PLANTILLA   
ORGÀNICA I RELACIÓ DE LLOCS DE TREBALL PER A 2021.

Atès el dictamen favorable de la comissió de governació del dia 7 de juliol de 2021, es dona lectura a l’extracte 
de la proposta següent:

L’Alcalde-President en virtut dels següents

ANTECEDENTS:

Primer.- S’ha confeccionat el pressupost general d'aquest Ajuntament corresponent a l'exercici econòmic 2021 
amb la documentació que disposen els articles 168 i 169 del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes 
locals, aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l'article 18 del Reial decret 500/1990, de 20 
d'abril, pel qual es desenvolupa el capítol I del títol VI de la Llei 39/1988.

Segon.- En data 2 de juny de 2021 s’ha emès per intervenció l’informe que preveu l’article 168.4 del TRLLRHL, 
i el d'avaluació del compliment de l'objectiu d'estabilitat pressupostària, del que se'n desprèn que una previsió 
de incompliment de l’estabilitat i la regla de despesa, no obstant es fa constar que estan en suspens aquests 
objectius de compliment de les regles fiscals per acord del Consell de Ministres de 6 d’octubre de 2020 pels 
exercicis 2020-2021.

Tercer.- Vist l’informe de secretaria del dia 2 de juny de 2021 i el dictamen favorable de la Comissió Informativa 
d’Hisenda celebrada el dia 7 de juny de 2021.

Quart.- En sessió del Ple de l’Ajuntament, en sessió de data 10/06/2021 va aprovar inicialment el pressupost 
general, les bases d'execució i la plantilla de personal funcionari, laboral i eventual per a l'exercici econòmic 
2021.

Cinquè.- D'acord amb el que preveu l'article 169 del Text refós de la llei reguladora de les hisendes locals, 
aprovat pel Reial decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, i l'article 20 del Reial decret 500/1990, de 20 d'abril, 
s'exposà al públic l'expedient i la documentació preceptiva durant un termini de quinze dies des de la publicació 
d'aquest anunci, a l'efecte de reclamacions i al·legacions. Publicant-se en el Tauler d’Anuncis i el B.O.P. núm. 
114, de data 15/06/2021, finalitzant el termini el dia 7 de juliol de 2021.

Sisè.- Per la secretaria es fa constar que durant el període d’exposició pública s’han formulat les al·legacions 
següents:

Única: Els representants sindicals de Comissions Obreres de l’Ajuntament d’Alcarràs mitjançant escrit registrat 
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d’entrada el  dia  30/06/2021,  amb el  núm. 2021-E-RC-2175,  formulen al·legacions contra el  Pressupost  de 
2021, la plantilla orgànica i la seva relació de llocs de treball. 

Setè.-  Vists  el  contingut  de  al·legacions  presentades  per  la  Secció  Sindical  de  CCOO  de  l’Ajuntament 
d’Alcarràs, de l’extracte següent, es proposa la resolució de les pretensions en la forma següent:

1ª Al·legació.- Que el pressupost de 2021 no contempla el pagament de les reclamacions efectuades per les 
quantitats  derivades  de  la  no  aplicació  durant  els  mesos  de  febrer  a  novembre  de  2020 de  la  regulació 
retributiva descrita en la Mesura núm. 8, escenari 2, fase 3, del Pla de mesures i RLT aprovat el dia 19/03/2019 
pel Ple d’aquest ajuntament.

Resposta a la pretensió 1:  L’art. 2 del Real Decret 500/1990, de 20 d’abril pel qual es desenvolupa el capítol 
primer del títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, reguladora de les Hisendes Locals, en matèria de 
pressupostos, determina que els pressupostos constitueixen la expressió xifrada, conjunta i sistemàtica de les 
obligacions que, com a màxim, poden reconèixer la entitat durant el corresponent exercici.

Atès que l’acord de la Junta de Govern del dia 20/02/2020, en el que es va acordar la no aplicació del tercer  
tram dels augments retributius derivats de la nova RLT es tracta d’un acte que ha estat notificat  de forma 
personal i  individualitzada a tots els empleats municipals  afectats i  contra el  qual  no consta que s’hi  hagi 
interposat cap recurs ni administratiu ni judicial, la qual cosa significa que es tracta d’una decisió administrativa 
que causa estat i és ferma, vinculant a tots els efectes tant a l’Ajuntament com a Administració pública autora 
com als empleats que es poden considerar afectats per la mateixa. També cal tenir en compte les resolucions 
dictades  posteriorment  rebutjant  les  reclamacions  realitzades  pels  empleats  municipals  afectats  (com per 
exemple el Decret 356 del 30/03/2021 i d’altres).

En tot cas, cal tenir en compte que tant l’acord de la de la Junta de Govern del dia 20/02/2020 sobre la no 
aplicació del tercer tram dels augments retributius derivats de la nova RLT com les resolucions de desestimació 
de les reclamacions presentades amb posterioritat tenen una eficàcia limitada, atès que el límit temporal dels 
seus efectes es veu limitat a data 19/11/2019 amb l’adopció de la mesura cautelar de suspensió dels efectes de 
la RLT i dels seus actes d’aplicació a través de l’acord de Ple d’incoació del procediment de declaració de la  
seva lesivitat,  que ha estat ratificada per l’acord de Ple en sessió de data 18/05/2021 de declaració de la 
lesivititat. L’acord d’adopció de la mesura cautelar va ser igualment notificat a totes els empleats que en podien 
resultar afectats, i a data d’avui s’ha de considerar un acte que també causa estat i que és ferm i que desplega 
els seus efectes a la data d’aprovació inicial del pressupost del present exercici 2021.

Per tant, en el moment d’aprovar-se aquest pressupost les obligacions derivades d’atendre el pagament de les 
adequacions  retributives  derivades  de  l’aprovació  de  la  RLT aprovada  el  2019  no  es  troben  vigents,  per 
aplicació dels efectes de la mesura cautelar de suspensió adoptada en acord del Ple de data 19/11/2020 que 
és una mesura vigent i ferma en via administrativa, sens perjudici de la decisió final a través de sentència sobre 
l’anul·labilitat de la RLT i els seus actes d’aplicació que correspon dictar als òrgans competents de la Jurisdicció 
Contencioso-administrativa. 

Mentre tant es proposa rebutjar l’al.legació.

2ª Al·legació.- Que el Capítol 1 r. de personal s’ha incrementat per diversos motius, derivats de la incorporació 
de  personal  de  serveis,  la  creació  de  places  obligatòries,  etc.   que  s’han  valorat  amb  les  condicions 
econòmiques de la RLT que havia estat lesiva. Per tant el Cap. 1 no es imputable a l’aplicació de la RLT.

3ª Al·legació.- La Plantilla contempla l’aplicació parcial de les mesures de la RLT que l’acord de declaració de 
lesivitat deixa sense efectes. 

Resposta a la pretensió 2 i  3:  L’aplicació dels valors de la RLT als nous llocs apareguts a la plantilla, ja 
existents en el pressupost de 2020, es realitza perquè no existien en el Catàleg anterior a la RLT, prevista en la 
resolució de lesivitat acordada pel Ple del dia 19/11/2020.

Entenem que la pretensió de l’al·legació ha estat motivadament rebutjada en el tractament de l’al·legació 1ª, i  
cal posar de relleu que és objecte de de recursos i demandes judicials en expedients diferenciats, per la qual 
cosa s’estarà al que es resolgui pels tribunals.

Per  altra  banda es  una disposició  que l’art.  4  de la  Llei  7/85,  reguladora  de les  Bases  de  Règim Local,  
incorporada  dins  de  la  potestat  autoorganització,  de  programació  o  planificació,  matèries  que  resten 
expressament excloses de les matèries de negociació (art. 37.2 de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic).

L’oportunitat i conveniència de totes les previsions pressupostàries es realitzen dins de l’àmbit competencial 
establert pels municipis a l’art. 25 e la LBRL, i en virtut de les competències atorgades al Ple de la corporació 
municipal. 
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Per tant es proposa rebutjar l’al.legació.

4ª Al·legació.- El pressupost de 2021 contempla el manteniment d’una partida de gratificacions extraordinàries, 
sense especificar l’import al pressupost de 2021.

Resposta pretensió 4: El pressupost contempla a l’art. 15 del Capítol 1 una previsió de retribucions per serveis 
extraordinaris  tant  per  personal  laboral  i  funcionarial,  que  s’aplicarà  conforme  s’estableix  per  les  Bases 
d’execució del pressupost i la normativa d’aplicació. 

L’oportunitat i conveniència de totes les previsions pressupostàries es realitzen dins de l’àmbit competencial 
establert pels municipis a l’art. 25 e la LBRL, i en virtut de les competències atorgades al Ple de la corporació 
municipal. 

Per tant es proposa rebutjar l’al.legació.

5ª Al·legació.- El Cap. 1 del pressupost contempla la retribució dels càrrecs electes augmentant les retribucions 
des de 2019, quan als empleats se’ls redueix.

Resposta a la pretensió 5: Entenem que la pretensió de l’al.legació ha estat motivadament rebutjada i ha estat 
objecte d'recursos i demandes judicials en expedients diferenciats, per la qual cosa s’estarà al que es resolgui 
pels tribunals.

Per altra banda es una disposició que l’art. 4 de la Llei 7/85, reguladora de les Bases de Règim Local (LBRL),  
incorporada  dins  de  la  potestat  autoorganització,  de  programació  o  planificació,  matèries  que  resten 
expressament excloses de les matèries de negociació (art. 37.2 de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic).

L’oportunitat i conveniència de totes les previsions pressupostàries es realitzen dins de l’àmbit competencial 
establert pels municipis a l’art. 25 e la LBRL, i en virtut de les competències atorgades al Ple de la corporació 
municipal. 

Per tant es proposa rebutjar l’al.legació.

6ª Al·legació.- Que l’aprovació del pressupost i la plantilla municipal es tramita sense la preceptiva negociació 
col.lectiva i la RLT ha de ser sotmesa al tràmit previ de negociació col·lectiva que no s’ha acreditat.

Resposta a la pretensió 6: La comunicació de l’Annex de personal, amb la plantilla orgànica del pressupost de 
2021 s’ha realitzat a la representació sindicat en la forma acostumada en els darrers 30 anys. Els temes de 
l’Annex de personal que afecten a la negociació col·lectiva sempre s’han tractat apart amb els representants 
sindicals.

Dins de les matèries objecte de notificació regulades a l’art. 37.2 de l’EBEP, no es contempla la negociació de 
l’aprovació de la Plantilla orgànica, és una competència del Ple que l’aprova anualment (art. 22 de la LBRL) 
previ dictamen de la comissió informativa corresponent. Són matèries innegociables per raons d’interès públic, 
són decisions que afecten a la  potestat  d’organització.  Solament  procediria  la  negociació  si  afectés  a les 
condicions de treball dels empleats. Però la plantilla no varia d’un exercici a l’altre respecte a les condicions 
dels diferents llocs. Solament afecta a l’amortització de dos llocs de treball, un que no havia existit mai,  que no 
estaven ocupats ni interinament ni temporalment. Citem, per exemple, la Sentència del Tribunal Superior de 
Justícia d’Astúries de data 14/10/2013, que determina que la plantilla pressupostària no és una matèria objecte 
de negociació col·lectiva segons l’EBEP, o la més recent Sentència del Tribunal Suprem, secció 7a, de data 
09/04/2014 (recurs de cassació 514/2013, ROJ 1943/2014), que amb igual conclusió indica que l’objecte de la 
negociació col·lectiva recau en les condicions de treball que es puguin derivar de les relacions de llocs de 
treball (RLT), però no de les plantilles vinculades al pressupost anual. 

Dins de  les matèries objecte  de notificació  regulades a l’art.  37.1 de l’EBEP,  no es contempla  tampoc la 
negociació de l’aplicació automàtica de l’increment de les retribucions del personal de les AAPP que s’estableixi 
a  la  Llei  de  Pressupostos  Generals  de  l’Estat.   L’art.  21  i  concordants  del  propi  EBEP estableix  que  la 
determinació de les quanties i dels increments retributius dels funcionaris i del personal laboral es determinen 
per  a  cada  exercici  en  la  corresponent  llei  de  pressupostos,  i  no  es  podran  acordar-se  increments  que 
globalment suposin un increment de la massa salarial superior als límits anuals. El pressupost de l’ajuntament 
per a 2021 aplica directament l’increment retributiu pels empleats públics determinat per la Llei per a 2021, del  
0,9%. 

Per altra banda es una disposició que l’art. 4 de la Llei 7/85, reguladora de les Bases de Règim Local (LBRL),  
incorporada  dins  de  la  potestat  autoorganització,  de  programació  o  planificació,  matèries  que  resten 

6

C
od

i V
al

id
ac

ió
: 6

3H
2N

2S
H

M
7K

6H
ZE

KS
3J

R
A5

E3
D

 | 
Ve

rif
ic

ac
ió

: h
ttp

s:
//a

lc
ar

ra
s.

ea
dm

in
is

tra
ci

o.
ca

t/ 
D

oc
um

en
t s

ig
na

t e
le

ct
rò

ni
ca

m
en

t d
es

 d
e 

la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pà

gi
na

 6
 d

e 
14

 



 

expressament excloses de les matèries de negociació (art. 37.2 de l’Estatut Bàsic de l’Empleat Públic).

L’oportunitat i conveniència de totes les previsions pressupostàries es realitzen dins de l’àmbit competencial 
establert pels municipis a l’art. 25 e la LBRL, i en virtut de les competències atorgades al Ple de la corporació 
municipal. 

Per tant es proposa rebutjar l’al·legació.

7ª Al·legació.- Que en concret s’impugna els pressupostos per a 2021 en el Capítol 1 i l’Annex de Personal per 
les causes esmentades anteriorment.

Resposta a la pretensió 7: Es reiteren les motivacions anteriors. 

Per tant es proposa rebutjar l’al·legació.

Setè.- Atès el dictamen de la comissió informativa del dia 7 de juliol de 2021

Es proposa l’adopció del següent 

ACORD:

Primer.-  Rebutjar  les  al·legacions  presentades  pels representants  sindicals  de  Comissions  Obreres  de 
l’Ajuntament d’Alcarràs mitjançant escrit registrat d’entrada el dia 30/06/2021, amb el núm. 2021-E-RC-2175 
contra el Cap. 1 de Personal i l’Annex de personal del Pressupost de 2021 per la motivacions exposades a 
l’antecedent Setè anterior.

Segon.- Aprovar definitivament el pressupost general de l'Ajuntament de Alcarràs, per a l'exercici econòmic 
2021 amb el següent resum per capítols:

INGRESSOS - RESUM PER CAPÍTOLS PER  ECONÒMICA

CAPÍTOL CONCEPTE P.I. 2021 % relatiu

1 IMPOSTOS DIRECTES 4.015.364,00 € 44,61

2 IMPOSTOS INDIRECTES 178.743,00 € 1,98

3 TAXES I ALTRES INGRESSOS 1.639.166,00 € 18,21

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 3.097.230,50 € 34,41

5 INGRESSOS PATRIMONIALS 71.140,00 € 0,79

  INGRESSOS CORRENTS 9.001.643,50 € 87,79

6 ALIENACIÓ D'INVERSIONS REALS 22.773,00 € 2,69

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 822.081,24 € 97,31

  INGRESSOS DE CAPITAL 844.854,24 € 8,24

  INGRESSOS NO FINANCERS 9.846.497,74 € 96,03

8 ACTIUS FINANCERS 1.000,00 € 0,24

9 PASSIUS FINANCERS 406.200,00 € 99,76

  INGRESSOSS FINANCERS 407.200,00 € 3,97

  TOTAL 10.253.697,74 € 100

DESPESES - RESUM PER CAPÍTOLS  PER ECONÒMICA

CAPÍTOL CONCEPTE C.I. 2021 % relatiu
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1 DESPESES DE PERSONAL 3.965.182,00 € 48,35

2 DESPESES CORRENTS EN BENS I SERVEIS 3.968.233,52 € 48,38

3 DESPESES FINANCERES 64.150,00 € 0,78

4 TRANSFERÈNCIES CORRENTS 174.532,00 € 2,13

5 FONS DE CONTINGÈNCIA 29.020,00 € 0,36

  DESPESES CORRENTS 8.201.117,52 € 79,98

6 INVERSIONS REALS 1.514.659,00 € 98,36

7 TRANSFERÈNCIES DE CAPITAL 25.300,00 € 1,64

  DESPESES DE CAPITAL 1.539.959.00 € 15,02

  DESPESES NO FINANCERES 9.741.076,52 € 95,00

8 ACTIUS FINANCERS 10,00 € 0,00

9 PASSIUS FINANCERS 512.611,22 € 100,00

  DESPESES FINANCERES 512.621,22 € 5,00

  TOTAL 10.253.697,74 € 100

Tercer.- Aprovar definitivament les Bases d’execució del pressupost per a l’exercici 2021, que comprenen les 
adaptacions de les disposicions generals en matèria pressupostària a l’organització i circumstàncies d’aquesta 
administració  municipal,  redactades  conformement  al  que  preveu  l’article  165  del  Text  Refós  de  la  Llei 
reguladora de les Hisendes Locals.

Quart.- Aprovar definitivament  la  plantilla  de  personal funcionari  i  laboral  de  l’Ajuntament  per  l’any  2021, 
d’acord amb els documents que figuren a l’expedient del pressupost.

Cinquè.-  Aprovar definitivament les retribucions del personal per a l’exercici de 2021 que es fixen en el quadre 
retributiu que consta a l’expedient del Pressupost General per a 2021, amb efectes de l’1 de gener del 2021.

Sisè.-  Aprovar definitivament, d’acord amb el que preveu l’article 12 de la Llei orgànica 2/2012 de 27 d’abril, 
d’estabilitat pressupostària el límit màxim de despesa no financera, dins de l’objectiu d’estabilitat pressupostaria 
i la regla de despesa, en:

-Sostre de la despesa per a 2021: 7.188.251,15   €.

-Despesa computable al pressupost de 2021: 7.545.893,81 €.

No obstant es fa constar que estan en suspensió les regles fiscals per acord del Consell de Ministres de 6 
d’octubre de 2020 pels exercicis 2020-2021.

Vuitè.-  Publicar el pressupost, un cop aprovat definitivament, en el Butlletí Oficial de la província de Lleida 
resumit per capítols i remetre còpia de l’expedient a la Generalitat de Catalunya i al Ministeri d’Economia i 
Hisenda.

Oberta deliberació, d’acord amb l’establert a l’art. 109.1.g) del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, es fan constar 
que donen les intervencions de l’extracte següent:

1.- L’Alcalde Sr. Jordi Janés, com a portaveu del grup municipal de JxCAT, manifesta que aquest punt ve motivat 
per les al·legacions que ha fet el sindicat CCOO al pressupost 2021, com vam comunicar al ple hem portat la  
relació  de llocs de  treball  al  jutjat  contenciós  administratiu  i  serà amb sentència  ferma d’aquest  procés  que 
determinarà si la RLT és correcta o no. Nosaltres creiem que no per varis motius, per exemple un dels majors 
motius és per el elevat cost de salaris ascendint a mes de 380.000 € i les arques del nostre ajuntament no tenen 
capacitat econòmica per aguantar i van posar en risc la sostenibilitat econòmica.com així va indicar l’any 2019 el 
nostre departament de intervenció, informe que el govern de ERC no va tenir en compte. No és va tenir en compte 
que un salari si no te increment de tasques, només pots pujar un 2,5 % com marca la llei de pressupostos del estat. 
Anirem negociant amb els sindicats la nova RLT així com calendari laboral i la mesa mixta de àmbits laborals, com 
no pot ser d’una altra manera. Complint l’estatut basic del empleat públic. Cal recordar que automàticament per la 
llei de pressupostos generals de l’Estat i del any 2018 1,5% que l’any 2019, van pujar els salaris un 2,5%, l’any 
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2020 van pujar un 2% i l’any 2021 ha estat un 0,9%, i dos suplements al 2019 i 2019 de un 0,5% una pujada  
2018/2021 de 7,4% de sou. Significant una pujada de 216.000€ amb aquests tres anys. Més acatàvem la RLT 
estàvem parlant de 600.000€/any. On ens hauria portat el nostre ajuntament ERC? Si al febrer de 2020 ja vam 
superar el sostre de despesa, hi vam tenir que aplicar un pla econòmic financer de retallades i  eliminació de 
inversions.  Perquè quan vam entrar  al  juny del  2018,  vam tenir  que pagar  el  augments de sou en caràcter 
retroactiu, més de gener a juny de 2019 la pujada corresponent.  Per primer cop a la historia, ERC fa una política de 
vol de perdiu, molt escandalós però de curta distancia, i enlloc de lluitar per els interessos dels alcarrassins i 
alcarrassines, de vetllar per els seus impostos, molt elevats per cert tant amb urbà com a rústica, de lluitar pels 
serveis que oferim l’ajuntament, per lluitar per pagar les factures de pimes i autònoms , per lluitar per la viabilitat  
econòmicament sostenible, doncs no, només lluita per esgarrapar quatre vots apujant sous a treballadors, a vigílies 
d’eleccions i posant en risc el futur del nostre ajuntament. Volem que quedi clara la nostra postura, no fem aquest  
acte judicial  per plaer,  el fem per necessitat,  per responsabilitat  i  per poder pagar les factures atraçades per 
l’anterior equip de govern i poder pagar les nomines, i si  acatarem la sentència judicial , però en cas que la justícia 
no ens doni la raó, amb els nostres arguments jurídics i econòmics, haurem de reorganitzar i fer un replantejament 
del capítol 1 del ajuntament per poder adequar les despeses als ingressos actuals.

2.- La regidora portaveu del grup municipal del PSC considera que el pressupost és fonamental i molt important, ja  
que s’han de poder executar les inversions previstes, l’adquisició del magatzem, execució de camins, etc., per això 
creu que no s’haurien de poder posar pals a les rodes i que es pugui aprovar d’una vegada per totes.

3.- El regidor portaveu del grup municipal d’ERC Sr. Santi Pelegrí manifesta que considerem que el pressupost  
arriba tard i és molt ambiciós, ja que en les dates que s’aprova difícilment podrà realitzar totes les inversions que es 
preveuen, més tenint un mes d’agost que és pràcticament inhàbil. Votaran en contra pels mateixos motius que van 
expressar en la sessió en què es va aprovar inicialment i que no vol reiterar, però vol fer constar que el pressupost 
te un gruix molt  important dels treballadors en contra.  Vol  recordar que quan es va aprovar la RLT l’informe 
favorable de la intervenció es condicionava a un altre informe justificatiu dels increments retributius que es fa 
incorporar abans de l’aprovació definitiva. També vol ressaltar que el Pla econòmic financer que es va aprovar l’any 
2020 va ser causa de que la despesa es va excedir en uns quatre-cents mil euros, però recalca que l’excés causat  
per les depeses de personal solament van ser per una cent-catorze mil euros, el gruix més important de l’excés de 
depeses van ser per culpa de d’altres capítols produïts després desprès del canvi de govern. Si el que pretenen es  
esgarrapar  quatre  volts  que  expliquin  be  les  causes,  però  no  es  pot  anul·lar  la  RLT com es  va  fer,  o  fer 
contractacions de personal a dit en lloc de negociar i fer seleccions objectives.

4.- L’Alcalde Sr. Jordi Janés respon que quan van entrar li van dir que tenien moto plena de benzina i no tenien ni la 
moto. Evidentment que intentaran millorar per poder aprovar abans del pressupost, però vol dir que quan van entrar 
al 2019 es van trobar que havien de pagar uns noranta-vuit mil euros extra als treballadors pels endarreriments de 
la RLT que s’havia aprovat el govern d’Esquerra uns dies abans de les eleccions això es esgarrapar vots, després 
resulta que es troben amb un cost de personal que s’incrementa dels 3,1 milions al 2018 als 3,5 milions del 2019 
per culpa de la RLT. Hi ha molt a discutir sobre el disgust del personal i de la gestió feta per Esquerra. 

5.- El Tinent d’Alcalde i portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra manifesta que haurien d’entendre el que van  
fer amb la RLT perquè creu que no sabien el que aprovaven, ja sigui perquè no estaven per la feina o perquè no es 
miraven els  informes intervens d’intervenció i  deixar-ho en mas d’un informe extern.  Hem d’estar  d’acord en 
treballar pel poble, ja n’hi ha prou amb els increments retributius de la llei de pressupostos anual, pensem que des 
de l’any 2019 s’ha incrementat un 5% les retribucions, es una pujada que no l’ha tingut tothom i a això l’afegim  
l’increment de la RLT. Creu que aprovar increments a alguns de 18 mil euros en un any es una falta de respecte a la 
gent. L’efecte va ser  que quan van d’entrar no podien fer front al pagament de les nòmines. Al juliol de 2019 es van 
pagar enrederiments del 2018 i l’any 2019 i al mes de gener de 2020 ja s’havia d’abonar tota la RLT que s’hauria  
tingut que pagar en 3 anys i s’havia fet en 7 mesos. Per això es va suspendre el 3 r. tram i es va haver de declarar 
la lesivitat. Serà el jutge el que decidirà. Creu que s’hi hagués continuat manant Esquerra tendiren previst pujar  
impostos per pagar aquest increment retributiu. Ells van decidir ser valents, actuar pel be de la ciutadania, ja sóm 
dels municipis més cars en impostos de Lleida, i considerem que hi ha prou amb la pujada anual de la llei de  
pressupostos. Creu que s’ha de buscar l’equilibri, o es feia la suspensió ho el dèficit podia haver posat en perill  
alguns serveis i alguns llocs de treball, però no volen prescindir de cap treballador, com si que va fer el govern 
d’Esquerra, creu que han adoptat una bona opció que no valoren correctament els sindicats per defensar a alguns, 
creu que s’ha de mirar per l’empresa.

6.- El regidor Sr. Santi Pelegrí replica que no sap qui és el portaveu del govern, si quan parla el Sr. Janés o el Sr.  
Ezquerra, cosa que replica l’Alcalde que tenen un govern de coalició i es poden expressar tant JxCat com SA amb 
la mateixa voluntat. Continua dient que si estem entre els municipis més cars en impostos es també per l’increment 
en més de 50 mil euros de les despeses del govern municipal, creu que haurien de predicar amb l’exemple, perquè 
el sou dels treballadors se’l guanyen treballant i han de tenir les retribucions adients per la tasca que realitzen, no 
com estaven abans que eren retribuïts a dit. Ha estat el govern el que ha decidit anular la RLT, han decidit gastar  
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més en  una nova RLT,  els  que no  han volgut  asseure  a negociar,  que  faran  si  el  tribunal  dona la  raó  als 
treballadors?, parlen d’estar amb la gent i això vostès no l’han fet. 

7.- El Tinent d’Alcalde Sr. Manel Ezquerra respon que els 50 mil euros d’increment inclou despeses de seguretat 
social i de tots els regidors, també de l’oposició, creu que es una vergonya insistir tant amb això, més quan va ser  
Esquerra en el govern anterior el que es va posar a l’Alcalde una retribució de 45 mil euros i perquè era el màxim 
que permet l’estat, tot i això el seu govern el podia haver pujat al límit actual de 47 mil i no l’han fet, però si que han  
adequat la retribució de la resta de regidors, cosa que s’havia que haver anant adequant des de fa anys. I la nova 
retribució dels regidors es va fer l’any 2019 molt abans de la suspensió de la RLT que va ser al febrer de 2020. No 
te res que veure, més després de haver passar la pandèmia. Creu que a lo millor surt més rendible un regidor del 
nou govern amb 1000 € que el que es pagava a un regidor d’abans per la feina que feia amb 800 €. Li fa vergonya 
aliena haver de sentir aquestes crítiques que demostren mediocritat i no és cert, les noves retribucions dels càrrecs 
electes va ser a l’inici de la legislatura del 2019, no quan aplicar les mesures al 2020.

8.- L’Alcalde Sr. Jordi Janés replica que les gràfiques demostren l’escandalós increment de les retribucions, que 
feien impagables les nòmines, va ser una sorpresa el que es van trobar per pagar al gener de 2020 aplicant tota la 
RLT, més les factures als calaixos com serveis socials, les microdeixalleries, porta a porta, etc. No han volgut veure 
la magnitud de la tragèdia, més quan el primer que van haver de fer és el pla econòmic financer que ens obligava el 
Ministeri d’Hisenda fent retallada de despesa, causa del deute amagat. Vol posar en valor que del 2018 al 2021 les 
retribucions del personal aplicant la llei de pressupostos ja pujava un 7,5%, i ara tenim uns quatre-cents mil euros 
de mes.

9.- El regidor Sr. Pelegrí respon que les retribucions significaven una adequació salarial i no un increment, havia  
llocs amb sous infravalorats. Recorda que els deutes amb el Consell comarcal estaven pressupostats. Requereix al 
Sr. Ezquerra que moderi el to i la arrogància, que tracti amb respecte ja que no tots tenim la mateixa manera del 
parlar.

10.- El regidor Sr. Jordi Castany, del grup d’ERC, manifesta que està de regidor des de el 2019 i, com ja ha  
comentat en altres plens, tornar a retraure el que es feia als governs d’esquerra anterior no serveix de res, no cal  
tornar enrere. Són servidors públics i no se les pot dir lo de caure la cara de vergonya i lo del clientelisme, ja està tot  
passat i oblidat del tot. Sí els regidors del govern són valents la resta també, tot es una opinió personal, tots 
defensem el bé comú de la millor manera possible però sense faltar al respecte. Manifesta que les propostes i la  
informació que es demana es per millorar, per exemple a les microdeixalleris, conèixer les persones que les usen, 
etc., facilitaria saber si s’ha d’adequar alguna actuació. Creu que això passarà amb la nova RLT que ens podem 
trobar com amb l’antiga.

10.- L’Alcalde Sr. Jordi Janés replica que fa 2 anys que estan al govern però van estar 4 a l’oposició i ja es parlava 
aleshores. El Tinent d’Alcalde Sr. Ezquerra respon que solament considera barats i mediocres els comentaris que 
feia el Sr. Pelegrí, per tornar a repetir tants cops el tema de les retribucions dels càrrecs electes, recorda que quan 
estava a l’oposició sempre li retreien la herència dels governs anteriors. Recorda que al govern anterior es van 
gastar més de 60 mil euros en fer una primera RLT que va acabar a la basura i ens van haver de gastar més diners 
en una segona, recorda que cap sindicat s’atrevia a dir res contra el govern d’esquerra quan es va fer tots els  
acomiadaments durant el primer mandat, tenien por, es sentien amenaçat, allò si que va ser greu i els sindicats ara 
ens diuen que nosaltres som dolents i en aquella època van callar i no van dir res. Per això es refereix al regidor Sr.  
Pelegrí i  no als altres que no hi eren quan es van contractar advocats i detectius per fer els acomiadaments 
satisfent la rancúnia i l’odi que es tenien per alguns empleats. No vol faltar els respecte a ningú però li sap greu que 
se li falti abans a ell. 

L’Alcalde Sr. Jordi Jané dona per finalitzada la deliberació. 

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 12 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada pels 7 vots a favor dels regidors dels grups municipals de JxCat, SA i PSC, amb els 
5 vots en contra dels regidors d’ERC. 

6.-    Expedient 1255/2021.  REC 2/2021.  APROVACIÓ RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE CRÈDITS.  

 

En virtut de l’establert a l’art.  82 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, per raons d’urgència es 
proposa al Ple incloure a l’ordre del dia la present proposta d’acord

Atès el dictamen favorable de la comissió de governació del dia 7 de juliol de 2021, es dona lectura a l’extracte 
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de la proposta següent:

L’Alcalde-President en virtut dels següents

ANTECEDENTS:

En relació a l'expedient de reconeixement extrajudicial de crèdits (Ple) i  de conformitat amb l’establert  en 
l'article 175 del Reglament d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel 
Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, emeto el següent informe-proposta, amb base als següents,

 

ANTECEDENTS DE FET

Davant la presentació de factures en el departament d'Intervenció, de l’exercici 2020 que no disposen de crèdit  
adequat i suficient al pressupost de 2020, per poder-hi fer front, (informe d’intervenció 160/2021) mitjançant 
Provisió d'Alcaldia de 07 de Juliol de 2021, es va veure la necessitat de tramitar un reconeixement extrajudicial 
de crèdits. 

Vist l'informe d'Intervenció 160/2021 on consta que en aplicació de l'article 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 
20 d'abril, el reconeixement d'obligacions sense crèdit pressupostari és competència del Ple de la Corporació

LEGISLACIÓ APLICABLE

La Legislació aplicable és la següent:

 

— Articles 163, 169.6, 173.5, 176 a 179 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat 
per Reial decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

— Articles 25.1, 26.1, 60.2 del Capítol primer del Títol sisè de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora 
de les Hisendes Locals, desenvolupat per Reial decret 500/1990, de 20 d'abril. 

Per això,  de conformitat  amb l’establert  en l'article 82 i  175 del  Reglament d'Organització,  Funcionament i 
Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, es proposa al 
Ple, l’adopció del següent 

ACORD:

PRIMER.-  Acordar  incloure  el  present  acord  en  l’ordre  del  dia  per  raons  d’urgència  per  tal  de  satisfer  el 
pagament dels creditors incorporats. 

SEGON.  Aixecar el reparament d’intervenció, per falta de crèdit adequat i suficient 

TERCER. Aprovar el reconeixement extrajudicial dels crèdits 

QUART. Aprovar les factures que es relacionen en l'Annex adjunt a l'expedient denominat Relació 59 – REC 
PLE - d’un import total de 14.973,51 €. 

QUART. Aplicar, amb càrrec al Pressupost de l'exercici 2021, els crèdits corresponents a aquestes factures. 

Oberta deliberació, d’acord amb l’establert a l’art. 109.1.g) del R.D. 2568/1986, de 28 de novembre, es fan constar 
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que donen les intervencions de l’extracte següent: Tots els grups municipals manifesten conformitat.

1.-  La regidora portaveu del  grup del  PSC Sra.  Gemma Escar  es manifesta d’acord  per  poder  pagar  les 
factures.

2.- El regidor portaveu del grup d’ERC es manifesta d’acord però vol fer unes preguntes al respecte:

a) Per executar la despesa quin procediment es segueix?.

La regidora delegada Sra. Ester Ibars respon que primer saber si hi ha partida, l’any passat amb el tema Covid  
es van fer despeses que no disposaven de partida a final d’any i es van deixar pel pressupost de 2021.

b) Si la despesa continua sent la mateixa, també es manté la partida de 20.000 €. Per pagar la màquina de 
neteja?

L’Alcalde contesta que es volen comprar unes tres màquines de neteja de l’anterior empresa que prestava el 
servei i que tenien dipositades als magatzems municipals, per compensar el lloguer del dipòsit.

c) La partida del Biolab no donarà per més, perquè han pressupostat  125.000 €, d’on trauran la resta de 
partida.

L’Alcalde respon que ja s’explicarà i que en aquest punt no es l’apartat de precs i preguntes.

3.- El Tinent d’Alcalde i portaveu del grup de SA Sr. Manel Ezquerra es manifesta d’acord.

Posada a votació la proposta amb l’assistència de 12 dels 13 regidors que integren el nombre legal de la 
corporació, resta aprovada per unanimitat. 

B) PART DE CONTROL

C) PART DE PRECS I PREGUNTES.

6.- PRECS I PREGUNTES DELS GRUPS MUNICIPALS.  
 
Es dona compte dels precs i preguntes, així com les respostes que, en extracte, s’han formulat.

Primer.- Precs i preguntes de la regidora del grup PSC Sra. Gemma Escarn.

1ª Pregunta. Les darreres noticies anuncien l’augment dels positius Covid-19 entre la gent jove, pregunta si 
aquest fet ens afectarà en els horaris de la festa major?.

El regidor delegat Sr. Gerard Companys respon estan atents a les restriccions que pugui establir el PROCICAT 
en relació amb aquest fet, les informacions van encaminades a reunions limitades a 500 persones, realització 
de testos d’antígens que podrien afectar a les Penyes, entre d’altres celebracions amb afluència.  Estarem 
atents a les pautes que es marquin, la evolució de la pandèmia, però que es realitzarà la programació.

2ª Pregunta. Com està el tema de les piscines, han haguts incidents durant la prestació del servei amb les 
noves mesures?.

La  regidora  delegada  Sra.  Ester  Ibars  respon  que la  contractació  dels  socorristes,  després  d’haver  estar 
descartada la primera empresa proposada, està en vies de solució. L’altra qüestió es la zona de pícnic que es 
considera que es petita per les dimensions de l’espai, però s’està evitant que es mengi a la zona de bany. El  
programa d’accés està donant alguns problemes per que es penja molt sovint la xarxa, però alternativament es 
controla la entrada, no hi ha tants usuaris com en d’altres campanyes i s’ha recolzat amb un agent Covid.

Segon.- Precs i preguntes del regidor del grup ERC Sr. Santi Ribes.
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1 r. Prec. En aquest ajuntament alguns som nous, fa dos anys que hi som, demana a l’equip de govern que 
tinguin en compte que no se’ls pot “machacar” constantment amb temes recurrents, que s’han de canviar les 
formes perquè sinó ningú que ens vegi voldrà estar aquí mai.  Ara s’ha parlat que s’havien comprat 3 maquines 
de neteja viària i no solament no s’havia informat de res sinó que s’ha dit rient i com no ho sap pregunta. Un 
altra  cosa  és  lo  de  les  Microsdeixalleries,  realment  fan  mania  i  no  li  dona  les  culpes  a  ningú,  solament  
manifesta que no s’haurien tingut que fer tant grans. 

2ª Pregunta. Com està el Camí de Montagut. 

L’Alcalde Sr. Jordi Janés respon que al Ple cadascú diu el que pensa, és la seva experiència des de que és 
regidor a l’oposició i ara equip de govern. Respecte als temes recurrents sempre han hagut, el que passa és 
que solament es retreu els serveis que funcionen malament, dels que van bé no es diu res. El debat hi és, quan 
es diu o critica, no es nou, la gent ja ens te catalogats a tots i el to de les intervencions pot ser més elevat o no, 
no sempre es coincideix amb tots. Respecte al tema de les microdeixalleris  i de la implantació del servei porta 
a porta, hem fet molta pedagogia, s’han fet cartells específics informatius, per ells en 4 idiomes i pel Consell 
Comarcal, dient com han d’usar les micros, però es cert que està creixent el seu ús. Estem sancionant, fem el 
seguiment,  però  es  continua  anant  a  les  micros.  Es  el  que  deien  solament  recorden  lo  dolent,  no  que 
l’ajuntament  ha  rebut  un  premi  per  fer  una  bona  recollida  de  selectiva,  però  es  cert  que  no  s’ha  reduït 
l’exportació de brosses a d’altres pobles.  El  confinament pel  Covid,  la no baixada del  cubells a temps, la 
temporalitat  de  l’estiu,  tots  són  problemes  que  s’esforcen  en  solucionat,  especialment  lluitant  amb 
l’adjudicatària del servei. Esperem que al setembre tot torni a anar més normalment, hem tingut que pagar 
complements de recollida que no s’havien previst en la contractació del servei pel Consell, modificacions de 
contracte que no estaven previstes perquè no es van dimensionar les micros ni els servei d’una forma adient al 
projectar el servei pels deu mil habitants que som.

El regidor delegat Sr. Agustí Camarasa, respon a lo del Camí de Montagut reiterant el que va dir la setmana 
passada, espera que la setmana vinent es faci l’aportació de grava i es repari l’asfaltat dels cent i pico metres, 
perquè hi ha gent de vacances i s’ha enrederit per això.

El tinent d’Alcalde Sr. Manel Ezquerra respon que el somriure no és per res que es pugui interpretar malament, 
sinò perquè com han anat les coses, explica que les màquines de neteja estaven dipositades als magatzems 
municipals per la darrera empresa adjudicatària del servei de neteja viària, no està tancada la compra, estem 
negociant per arribar a un acord de compra compensant el cost del dipòsit.

Tercer.- Precs i preguntes del regidor del grup ERC Sr. Jordi Castany.

1r. Prec. Insisteix en la necessitat de disposar d’informació, estem a la societat del coneixement, necessitem 
dades per poder treballar adequadament, el percentatge de la no surt que no usa el servei porta a porta, el que 
usa la deixalleria, el que exporta la brossa a fora. Creu que és la única manera de saber que fer per solucionar  
el tema.

L’Alcalde Sr. Jordi Janés respon que són actuacions molt aleatòries, cal posar el xip als cubells, s’ha de tenir 
més informació a partir del mes de setembre/octubre per saber més dades de la població d’Alcarràs, han de 
lluitar amb el Consell Comarcal per poder obtenir aquesta informació de la contractista del servei.

Quart.- Precs i preguntes de la regidora del grup ERC Sra. Marta Morreres.

1r. Prec. Li sorprèn que sempre les estan demanant molta presa en les seves intervencions, en canvi sempre 
es permeten el màxim de temps en respondre, sembla com que us agrada escoltar-vos, us molesta que us 
expressem altres opinions a les que tenim dret, perquè representen a més de 1.100 persones que els van votar 
i que no se’ls pot dir que són gent barata.

2n. Prec. S’adreça a la regidora Sra. Gemma Escar, respecte a la resposta de la regidora Sra. Ibars de si  
funciona o no el programa d’accés a les piscines, li vol dir que no va casi be mai, la gent passa per la porta 
perquè no pot fer la reserva pel programa. 

La regidora delegada Sra. Ester Ibars respon que no es cert que no funcioni el programa, té algun problema i  
ha passat algun cop, que s’està solucionant pels serveis informàtics. La gent que entra es registra primer i se’ls 
deixa passar sense problemes. La Sra. Marta Morreres insisteix que les incidències passen sovint.

El Tinent d’Alcalde Sr. Manel Ezquerra li respon que ha tingut un bon mestre en demagògia, molts dels seus 
votants no estaran d’acord en les actuacions que ens poden marcar pel futur, creu que són barates les opinions 
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i algunes persones, però no es refereix als votants, que segurament molts no sabien el que havien fet. La Sra. 
Marta Morreres replica que ha dit literalment “gent barata que pensa com vosaltres”, retreu que no ha tingut cap 
mestre en demagògia, que no precisa que ningú la manipuli, i creu que l’únic mestre en demagògia és el Sr. 
Ezquerra.

L’Alcalde Sr. Jordi Janés manifesta que des de que és Alcalde, ni quan ho era el Sr. Manel Ezquerra, ningú ha 
limitat la paraula a ningú, no accepta la acusació, un altra cosa que es que tanqui les deliberacions quan es fan 
arguments repetitius. 

Donant per tanca aquest punt de l’ordre del dia.

No  havent  més  assumptes  que  tractar  l’Alcalde  aixeca  la  sessió  en  el  lloc,  data  i  hora  indicats  a 
l’encapçalament. 
 
I perquè consti lliuro aquest certificat amb el vistiplau del Sr. Alcalde. 
 
Alcarràs, a la data indicada al marge.

CERTIFICAT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT.

 EL SECRETARI.                                            Vist i Plau. 
L'ALCALDE.
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